

ENVIRONMENTAL PROTECTION

Journal of Environmental Protection

Vol. 38

2015

Contents

Ting-Hsien Lin, Sheng-Hsiang Wang, Neng-Huei Lin and Ming-Cheng Yen

Investigating Long-term Spatial and Temporal Characteristics of Aerosols from Biomass Burning in Indochina with MERRAero.....1

Paul P.E. Chang, Rena J.C. Yang, Hsing-Chiang Liu and Shih-Jiun Su

Constructing VOC Emission Profile by Deploying CC-FTIR Measurement and Correlation Coefficient Matrix Method.....22

Yeou-Lih Yan and sTe-Hua Wei

Emission Characteristics of Volatile Organic Compounds From Vehicle Exhaust on Ramping Road.....40

Jhe-Dun Lin, Chie-Chein Tseng and Pao-Mei Liao

Health Risk Assessment of Chlorinated Disinfection by-Products Exposure in An University's Indoor Swimming Pool.....51

Hung-Liang Kuo, Yun-Chung Lee and Mingkun Tseng

Structure-Bone Noise Mitigation in Commercial and Residential Buildings.....68

Ming-Han Lin and Chang-Tang Chang

Study on Removal of Bacteria and Particles by Nylon 6 Nanofibers Prepared from Different Salts Components with Electrospinning.....78

Published by the Environmental Protection Society
Taipei, Taiwan

環境保護

中華民國環境保護學會學刊

中華民國一〇四年

第三十八卷

目 錄

林定賢、王聖翔、林能暉、嚴明鈺

利用MERRAero探討中南半島生質燃燒氣膠之長期時空分布特徵..... 1

張寶額、楊人芝、劉興瑄、蘇士鈞

應用CC-FTIR量測及污染成份之相關係數以建立排放管道之VOC指紋圖譜.....22

顏有利、魏德華

爬坡道上車輛排放尾氣之揮發性有機物特性研究.....40

林哲墩、曾治乾、廖寶玫

室內泳池加氯消毒副產物暴露與健康風險評估-以某大學泳池為例.....51

郭宏亮、李允中、曾明坤

住商大樓固體音之防音案例初探..... 68

林明漢、張章堂

利用靜電紡絲製備尼龍6奈米纖維對細菌抑制和顆粒去除之研究..... 78

中華民國環境保護學會發行
台灣 台北

環
境
保
護

第
三
十
八
卷

中
華
民
國
環
境
保
護
學
會
學
刊